



محاماة واستشارات قانونية  
LAW FIRM

رؤية VISION  
2030  
المملكة العربية السعودية  
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

2025 **COMPANY PROFILE**  
شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية  
MIG LAW FIRM & LEGAL CONSULTANTS COMPANY

سنة ١٤٤٤ هـ

## TABLE OF Contents

رقم الصفحة  
PAGE NUMBER

## المحتوى

ABOUT US	03	نبذة عنا
VISION	05	رؤيتنا
MISSION	06	رسالتنا
OUR SERVICES	07	خدماتنا
LEADERSHIP PARTNERS	14	شركاء الريادة
SUCCESS PARTNERS	15	شركاء النجاح

## نبذة عننا...

تأسس **مكتب محمد إبراهيم الفامدي للمحاماة** والاستشارات القانونية (شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية حالياً) عام 2006 بهدف تقديم خدمات قانونية متكاملة تلبي احتياجات الأفراد والمؤسسات على المستويين المحلي والدولي على حد سواء. تعمل شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية وفق أسس المهنية، الاحترافية، الدقة، والأمانة، مع الالتزام بالقوانين والتشريعات السارية في المملكة ودول الخليج.

من خلال فريق عمل متميز يجمع بين الخبرة المحلية والدولية، تحرص الشركة على تقديم حلول مبتكرة لمختلف القضايا القانونية، مع تدريب الكوادر ورفع كفاءتهم لمواكبة تطورات الأسواق المحلية والإقليمية والعالمية.

إيماناً بدوره المجتمعي، تقدم الشركة دورات تدريبية وورش عمل لدعم البيئة القانونية ونشر الوعي بالقوانين المحلية، سائلين الله التوفيق في خدمة عملائنا ومجتمعنا.



## ABOUT US

Mohamed Ibrahim Al Ghamdi Law Firm & Legal Consultants (currently MIG Law Firm & Legal Consultants Company) was established in 2006 with the aim of providing integrated legal services that meet the needs of individuals and establishments both locally and internationally. MIG Law Firm & Legal Consultants Company operates according to the principles of professionalism, accuracy and honesty, while adhering to the laws and regulations in force in the Kingdom of Saudi Arabia and the GCC States.

Through a distinguished team that combines local and international experience, the company is keen to provide innovative solutions to various legal issues, while training cadres and raising their efficiency to keep pace with the developments of local, regional and global markets.

Believing in the societal role, the company offers training courses and workshops to support the legal environment and spread awareness of local laws, asking Allah for success in serving our clients and society.



محاماة واستشارات قانونية  
LAW FIRM

## رؤيتنا... OUR VISION

مواصلة التطوير والريادة في تقديم الخدمات القانونية الشاملة والاحترافية على المستوى المحلي والإقليمي، مع الالتزام التام بأعلى معايير المهنية والجودة والأمانة، ومواصلة المساهمة في تعزيز بيئة قانونية مستدامة تدعم الحق والعدالة وتحقيق التنمية.

Continue to develop and lead in the provision of comprehensive and professional legal services at the local and regional levels, with full commitment to the highest standards of professionalism, quality and honesty, while continuing to contribute to promoting a sustainable legal environment that supports right, justice and achieves development.



# رسالتنا... OUR MISSION

الالتزام بتقديم خدمات قانونية متكاملة تتميز بالاحترافية والدقة والمهنية لتلبية احتياجات عملائنا من الأفراد والكيانات. نسعى من خلال فريق عملنا المؤهل والشغوف إلى تعزيز الثقة في العدالة وتقديم حلول مبتكرة للمنازعات القانونية، مع مراعاة الأنظمة السارية في المملكة العربية السعودية ودول الخليج، والإسهام في تنمية المجتمع القانوني عبر التدريب والمشاركة الفاعلة في المؤتمرات والندوات.

Commitment to providing integrated legal services characterized by professionalism, precision and expertise to meet the needs of our clients, individuals and entities, we seek through our qualified and passionate team to enhance confidence in justice and provide innovative solutions to legal disputes, taking into account the regulations in force in the Kingdom of Saudi Arabia and the GCC States, in addition to contributing to the development of the legal community through training and active participation in conferences and seminars.

# خدماتنا القانونية

## OUR LEGAL SERVICES

01

### LAW FIRM

### المحاماة

تقدم شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية كافة الخدمات الشرعية والقانونية للأفراد والكيانات باحترافية عالية، ويشمل ذلك على سبيل المثال الترافع امام مختلف درجات المحاكم واللجان في قضايا العلامات التجارية، البنوك، التأمين، الأوراق المالية، المنازعات التجارية، المنازعات العامة، القضايا العمالية، العقارية، التركات، غسيل الأموال، التستر التجاري، التأمين البحري، بالإضافة إلى قوانين البترول والاستثمارات.

MIG Law Firm & Legal Consultants Company provides all legal and legitimate services to individuals and entities with high professionalism, including, for example, pleading before various levels of courts and committees in trademark, banking, insurance, securities, commercial disputes, general disputes, labor cases, real estate, inheritance, money laundering, commercial concealment, marine insurance, in addition to petroleum and investment laws.



## LEGAL CONSULTANTS

## الاستشارات القانونية

توفر شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية استشارات قانونية متخصصة في مختلف المجالات من خلال فريق قانوني مؤهل، مع تقديم خدمات إلكترونية لتسهيل الوصول إلى الاستشارات بسرعة وكفاءة

MIG Law Firm & Legal Consultants Company provides specialized legal Consultants and advice in various fields through a qualified legal team, while providing electronic services to facilitate access to consultations quickly and efficiently.



## التحكيم

### ARBITRATION

تمتلك شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية خبرة واسعة في مجال التحكيم مع امتلاكها لفريق قانوني مؤهل وقادر على تولى التحكيم في مختلف أنواع القضايا بالفتين العربية والانجليزية.

MIG Law Firm & Legal Consultants Company has outstanding experience in the field of arbitration with a qualified legal team capable of arbitrating in various types of cases in Arabic and English.



## تأسيس وتسجيل الشركات INCORPORATION AND REGISTRATION OF COMPANIES

تقدم شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية خدمات تأسيس وتسجيل الشركات باختلاف أنواعها سواءً المحلية او الأجنبية، وتحويل الشركات من نوع الى آخر والقيام بإعداد الجمعيات العامة للمساهمين (العادية / والغير عادية) وإعداد كافة المحاضر وبطاقات التصويت وتفريغها وغير ذلك من الأمور التي تتم الجمعية بها.

MIG Law Firm & Legal Consultants Company provides services for establishing and registering companies of all kinds, whether local or foreign, converting companies from type to another, preparing general assemblies of shareholders (ordinary / extraordinary), preparation and transcription all minutes, voting cards and other matters that are done by the assembly.

## صياغة العقود DRAFTING CONTRACTS

تولى شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية اهتمامًا كبيرًا بصياغة ومراجعة العقود بمختلف أنواعها بالفتين العربية والانجليزية لضمان تحقيق التوازن والوضوح في الالتزامات القانونية لأطراف هذه العقود.

MIG Law Firm & Legal Consultants Company pays great attention to drafting and reviewing contracts of all kinds in Arabic and English to ensure balance and clarity in the legal obligations of the parties to these contracts.



## LIQUIDATION AND BANKRUPTCY OF COMMERCIAL COMPANIES

MIG Law Firm & Legal Consultants Company handles the liquidation of commercial companies efficiently to address the interests associated with these operations, in addition to filing bankruptcy cases for these companies if their legal status requires bankruptcy and not liquidation.



محاماة واستشارات قانونية  
LAW FIRM



06

## تصفية الشركات التجارية وإفلاسها

تتولى شركة ام ابي جي للمحاماة والاستشارات القانونية اعمال تصفية الشركات التجارية بكفاءة لمعالجة المصالح المرتبطة بهذه العمليات،

إضافة الى تقديم قضايا افلاس لهذه الشركات في حال كان وضعها القانوني يتطلب افلاسها وليس تصفيتها.

## تسجيل العلامات التجارية والوكالات التجارية

### REGISTRATION OF TRADEMARKS AND COMMERCIAL AGENCIES

تقدم شركة ام اي جي للمحاماة والاستشارات القانونية خدمات تسجيل العلامات التجارية وحمايتها وبراءات الاختراع والنماذج الصناعية، وصياغة عقود الوكالات التجارية والامتياز باللغتين العربية والانجليزية وتسجيلها لدى الجهات المختصة، مع تقديم استشارات متخصصة في الملكية الفكرية بشكل عام.

MIG Law Firm & Legal Consultants Company provides trademark registration and protection services, patents, industrial designs, drafting commercial agency contracts and franchising in both Arabic and English and registering them with the competent authorities, while providing specialized advice in intellectual property in general.



## عملائنا .. شركاء الريادة

### OUR CLIENTS... LEADERSHIP PARTNERS

مُنذ العام 2006، عملنا على بناء علاقات متينة مع عملائنا وجعلناه على رأس أولوياتنا. نحن نفتخر بالعمل مع نخبة من الشركات والمؤسسات الرائدة على المستويين المحلي والدولي، والذين شكّلوا معنا شراكات قائمة على الثقة والاحترافية. نعرض هنا بعضاً من شركائنا الذين كان لهم دور كبير في نجاحنا وتوسع خدماتنا

Since 2006, we have worked to form strong relationships with our clients and made it our top priority, we are proud to work with a group of leading companies and establishments at the local and international levels who have formed partnerships based on trust and professionalism, we present here some of our partners who have played a major role in our success and the spread of our services



## عملاؤنا .. شركاء النجاح

### OUR CLIENTS... SUCCESS PARTNERS

على مدار مسيرتنا، عملنا مع نخبة من الشركات والمؤسسات الكبرى، والتي نعتز بثقتها بنا، ومن بينهم:

Throughout our career, we have worked with a group of major companies and establishments that we cherish their trust in us, including:







محاماة واستشارات قانونية  
**LAW FIRM**

**CONTACT US** \_\_\_\_\_

[www.miglawfirm.com](http://www.miglawfirm.com) 

0112066000 

[info@miglawfirm.com](mailto:info@miglawfirm.com) 